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● A heti rendszerességgel megrendezésre kerülő HK üléseket készítettem elő és vezettem le. 

● Átvettem az elnökséget és a képviselet vezetését Kalmár Tamástól, több alkalommal egyeztettem vele az 

elmúlt két hónapot illetően az elnöki ügyekről, esetleges változásokról és a jövőbeni tervekről 

● Személyes beszélgetéseket tartottam a Hallgatói Képviselet tagjaival a nyári történésekkel kapcsolatban és a 

közeljövőre vonatkozó terveiket illetően 

● Folyamatosan, napi 24 órában fogadtam a Hallgatói Képviselet telefonjára beérkező hívásokat 

● Segédkeztem a sportnap előszervezésében, egész napos lebonyolításában és az utómunkálatokban 

● Tóth Daniellával kiosztottuk a tanulmányi ösztöndíjat a Hallgatói Szolgáltatási Igazgatóság kérései és 

irányelvei alapján 

● A Dékáni Hivatal munkatársával folyamatosan értekeztem a nyári személyi változások miatt felmerült 

nyilatkozati kötelességek miatt 

● Bencsik Anitával találkoztam és több alkalommal leveleztem a félév menetrendjével és a következő félév 

fontosabb időpontjaival kapcsolatban 

● Segédkeztem a hallgatói ösztöndíjak adatszolgáltatásának elkészítésekor és bevittem őket a Hallgatói 

Szolgáltatási Igazgatósághoz 

● Mráz Márkkal elvégeztük a képviselők októberi tevékenységének értékelését és bevittem őket a Hallgatói 

Szolgáltatási Igazgatósághoz 

● Elkészítettem a kari szociális bírálók jutalmazásának javaslatát 

● A Wigner Jenő Kollégium gondnokával egyeztettem a kollégiumi referens és a kollégiumi mentorok munkáját 

illetően, illetve átbeszéltük a hamarosan esedékes felújítási munkálatok ütemtervét és lehetséges 

problémákat 

● Részt vettem az október 7-i Dékáni Tanácson 

● Részt vettem az október 14-i Dékáni és Kari Tanácson 

● Elnöki értekezleten vettem részt október 5-én 

● Az ösztöndíjakkal kapcsolatban folyamatosan tartottam a kapcsolatot más kari HK elnökökkel 

● A HK kérdéskezelőjében kérdésekre válaszoltam és több egyéni, személyes hallgatói megkeresésre 

reagáltam 

● Átbeszéltem Andor György dékán úrral a Hallgatói Képviselet közeljövőre vonatkozó feladatait 
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